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30W Multi-function Electric Drum Amplifier
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功 能 说 明

1.  INPUT  1  :
     First input port: musical instrument input which can be connected to 'electronic drum', 

      'keyboard', etc.

2.  INPUT  2  :
     Second input port: musical instrument input which can be connected to 'electronic drum', 

      'keyboard', etc.

3.  INPUT  1  ( Knob ) :

     This knob is used to control the gain of the 'INPUT 1' input signal;

4.  INPUT  2  ( Knob ) :

     This knob is used to control the gain of the 'INPUT 2' input signal;

5.  LOW :
     This knob is used to adjust the low frequency signal of the input source of 'INPUT 1/2';

6.  MID :
     This knob is used to adjust the mid frequency signal of the input source of 'INPUT 1/2';

7.  HIGH :
     This knob is used to adjust the high frequency signal of the input source of 'INPUT 1/2';

8.  INPUT (AUX) :

     The input port of an external device such as a mobile phone can connect the mobile phone to 

the speaker through the '3.5' audio cable;

9.  AUX (Knob) :

     Controls the gain of the input audio signal from an external device such as a mobile phone;

Function Description

10.耳机监听接口 :

     可通过插入耳机以实现监听音箱的作用（插入耳机后，无论是否有音频信号输入，音箱

都不会发出声音）

11.MODE ： (多功能的蓝牙控制按键)

     长按：'打开/关闭' 蓝牙 功能（蓝灯闪烁并伴有提示音）;      单击：'开始/暂停' 音乐播放；

     往‘右边’扭到底一下：切换到下一首歌曲；            往‘右边’扭到底不放：音量增加 ;

     往‘左边’扭到底一下：切换到上一首歌曲；            往‘左边’扭到底不放：音量减小 ;

12.蓝牙指示灯 ：

      当打开蓝牙功能时，该指示灯将闪烁；然后当手机连接上蓝牙以后该指示灯则常亮 。

13.电源指示灯 ：

     当音箱处于开机状态时，该指示灯将会常亮 ;

14.POWER  : 

      该按键为电源开关，向上拨动为‘打开电源’，向下拨动为‘关闭电源’;

15.DC  IN ：

      电源输入端口，使用时将适配器的输出端口插入到该端口，打开‘开关’即可使用；

16.D.I  OUT :

      该端口为音箱的音频输出端口，使用时可插入音频线并连接到其他音箱来给其他音箱

提供音源输入；

17. 该位置将用于音箱在包装时粘贴相应的流水贴纸，流水贴纸上将显示有关于音箱的

一些重要产品信息 ；
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1.  INPUT  1  :

     音箱的第一个输入口：可连接 '电子鼓'、'键盘' 等的乐器输入；

2.  INPUT  2  :

     音箱的第二个输入口：可连接 '电子鼓'、'键盘' 等的乐器输入；

3.  INPUT  1  ( 旋钮 ) :

     该旋钮用于控制 'INPUT 1' 输入信号的增益；

4.  INPUT  2  ( 旋钮 ) :

     该旋钮用于控制 'INPUT 2' 输入信号的增益；

5.  LOW :

     该旋钮用于提升或衰减 'INPUT 1/2' 所输入音源的低频信号；

6.  MID :

     该旋钮用于提升或衰减 'INPUT 1/2' 所输入音源的中频信号；

7.  HIGH :

     该旋钮用于提升或衰减 'INPUT 1/2' 所输入音源的高频信号；

8.  INPUT (AUX) :

     手机等外接设备的输入口，可通过 '3.5' 音频线将手机与音箱连接起来 ;

9.  AUX (旋钮) :

     控制着手机等外接设备所输入音频信号的增益 :

功 能 说 明

10.Headphone monitor interface :

     The effect of the monitor can be achieved by inserting headphones（Plug in the headphones, 

the speaker will be muted regardless of audio signal input）

11.MODE ： (Multi-function Bluetooth control button)

Long press：‘on/off’Bluetooth（Blue light flashes with a beep）;                Click：Start/pause;

Twist to the right：Switch to the next song;                Turn to the right and stay there：Volume increase;

Twist to the left：Switch to the previous song;            Turn to the left and stay there：Volume discrease;

12.Bluetooth indicator ：

      When the Bluetooth is turned on, the indicator will flash; then the indicator will be on when the 

phone is connected to Bluetooth.

13.Power Indicator ：

     When the speaker is turned on, the indicator will be on constantly;

14.POWER  : 

      Power switch, toggle up to 'on' power, toggle down to 'off' power;

Function Description

电鼓音源 键盘等音源
手机或其他音源设备 耳

机

15.DC  IN ：

      Power input port, insert the adapter's output port into the port when using, open ‘switch’ to use;

16.D.I  OUT :

      Audio output port, which can be connected to other speakers through audio cable to provide 

audio input to other speakers;

17. The speaker is pasted with the corresponding flow sticker when it is packaged, and some 

product information about the speaker will be displayed on the flow sticker;
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       感谢您选择使用我们的 DM30 便携式多功能电鼓音箱。我们的工程师和

音乐家经过多年对电子鼓发声的测试和探索，最后终于可以将诸多特性和优

点融入到 DM30 中，所以我们可以保证我们最新的 DM30 能够为各种电子鼓

等的音源设备发出最为优美的声音。

       无论是低音或是高音，DM30 都能够对它们进行完美的处理和展现，并

还原给您最美妙的声音。在保证音质效果的同时，我们还提升了音箱的多功

能性，在电鼓音源输入的基础上，新增了‘蓝牙’和‘AUX输入’等的功能。

1. 使用时请使用随机附带的适配器，如要更换适配器请在专业人员指导下更换适配器。

2. 不要试图短接电源插座内部的保险丝或者使用非正确值的保险管。

3. 不要自行维修机器！打开机箱可能使您的身体暴露于危险电压或其他危险情况之下。

如需维修或者维护请找有资质的维修人员进行服务；或者将机器发回本公司，由本公司

的维修人员进行维修。

4. 如果您是具有维修资质的服务人员请注意：

    设备在任何被损坏的情况下都需要进行维修服务，其中包括：适配器线缆破损断裂、

插座头损坏、液体流入或者固体落入机器设备内部以及设备被放置在潮湿或雨水环境当

中等造成机器不能正常工作的情况。

5. 不要将音箱置于潮湿的环境中存放或使用。

6. 设备上不应放置诸如花瓶类的装满液体的物品。

7. 当设备长时间不使用的情况下请将适配器从电源插座上拔下。

8. 当需要插入适配器到插座时,应确保远离人行通道，并在使用完毕以后及时保管好适配器 。

9. 确保音箱的适配器所接的电源插座已进行了妥善的接地处理。

   警告！重要的安全事项
通电使用之前请通读以下事项

鸣 谢&提 示Acknowledgements & Tips

       Thank you for choosing to use our DM30 portable multi-function electric drum amplifier. 

After years of testing and exploring the sound of electronic drums, our engineers and musicians 

finally can integrate many features and advantages into the DM30, so we can guarantee that 

our latest DM30 can be used for various electronic drums.The same source device emits the 

most beautiful sound.

        Whether it's bass or treble, the DM30 is able to perfectly process and display them and 

restore them to the most beautiful sound. While ensuring the sound quality, we have also 

improved the versatility of the amplifier. On the basis of the input of the drum sound source, 

new functions such as 'Bluetooth' and 'AUX Input' have been added.

1. Please use the supplied adapter. If you want to replace the adapter, please replace it under the

    guidance of a professional.

2. Do not attempt to short-circuit the fuse inside the power outlet or use a fuse with an incorrect value.

3. Do not repair the machine yourself! Opening the case may expose your body to dangerous voltages. 

    For repairs, please contact qualified maintenance personnel for service; or send the machine back 

    to the company for repair by our maintenance personnel.

4. If you are a service qualified service person please note:

          The equipment needs to be repaired in case of any damage, including: breakage of the adapter 

    cable, damage to the socket head, liquid inflow or solids falling into the machine and the equipment 

    being placed in a humid or rainy environment. The situation of normal work.

5. Do not store or use the speakers in a damp environment.

6. Liquid-filled items such as vases should not be placed on the equipment.

7. Unplug the adapter from the power outlet when the device is not in use for an extended period of 

    time.

8. When you need to insert the adapter into the socket, be sure to keep away from the walkway and 

    keep the adapter in time after use.

9. Make sure that the power outlet to which the speaker's adapter is connected is properly grounded.

     Caveat! Important safety issues
Please read the following items before use.
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